
RESUM de l’acta 92 del CONSELL ESCOLAR 18-10-2023

1. Revisió i aprovació del Pla Anual del curs actual. S’aprova el Pla Anual.

2. Proposta d'activitat subvencionada amb el Pla Català de l'Esport. S’aprova la proposta.

3. Castanyada i Cantata de Nadal. Informem de dates, espais i funcionament de les festes.

4. Economia. Revisió de quotes. S’explica que la quota de les sortides ha quedat molt obsoleta.
Acordem que per al curs vinent (2024-25) l’aportació de les famílies per a les sortides serà de
55€ en dues quotes de 27,5€ cadascuna.

Pel que fa a les aportacions de material fungible i inventariable, ens esperem a prendre
una decisió fins a saber com es pot gestionar el xec de 70€ per infants que la Generalitat ja
ha anunciat als mitjans de comunicació que donarà el curs vinent.

5. Temes diversos a explicar.

￫ Les pantalles digitals: informem que arribaran entre el novembre de 2023 i el març del
2025.

￫ Telefonia: Cal regularitzar el sistema i la línia. Informem que ho gestionarem via escola
perquè així el departament es fa càrrec del manteniment, l’ajuntament farà l’ingrés en
concepte de la quota de telefonia.

￫ Manteniment: informem que ha canviat l’empresa de manteniment i el mantenidor.

￫ Tallers que s’han triat: Informem dels diferents tallers que hem gestionat amb
l’ajuntament i l’AMPA

- Comunitat de Tallers “promoure la igualtat”.

- Escola: Setmana educació sexual afectiva.

- Comunitat de Petits i Mitjans: teatre “Bon Profit”.

- Comunitat de Petits i Mitjans: teatre germanes Algaba.

- Comunitat de Grans: “Dorothy’s Camp”.

- Comunitat de Grans: “Stop bullying”.

- Comunitat de Grans: Xerrada internet segura per a 5è i 6è.

6. Precs i preguntes

Les famílies pregunten sobre l’ús del Carnet de Convivència a Grans i el perquè no s’ha implantat
a MItjans. Expliquem que encara són petits i que necessiten eines i experiències sobre com
gestionar les seves emocions abans de fer ús d’aquest carnet.



Des de l’ajuntament pregunten com es veu el tall del carrer dels divendres. Es comenta que l’ideal
seria tallar-lo cada dia a les entrades i sortides. Cal veure com s’organitza la infraestructura per a
aconseguir-ho.

Es parla del reciclatge a l’escola i al poble. També es comenta sobre el malbaratament de menjar i
que des de Serveis Socials de l’Ajuntament potser es podria torna a demanar.


